

الشروط والأحكام

Terms & Conditions

يجب إتمام عملية الدفع باستخدام إحدى بطاقات البنك التجاري الائتمانية المؤهلة.

إن هذا العرض متاح لجميع حاملي بطاقات البنك التجاري الائتمانية.

يجب على العميل طلب الخصم قبل إتمام عملية الدفع.

يقتصر العرض على المشتريات المنفذة داخل أفرع كاليان للمجوهرات، ولا يسري على المشتريات عبر القنوات الإلكترونية.

إن هذا العرض غير قابل للتحويل.

لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو مزايا ترويجية أخرى، كما لا يسري خلال المواسم والأعياد الرسمية، بما في ذلك اليوم الوطني، واليوم الرياضي للدولة، وعيد الفطر، وعيد الأضحى، ويوم رأس السنة.

لا يشترط حد أدنى لقيمة المشتريات للاستفادة من العرض.

لا يسري العرض على شراء العملات الذهبية أو السبائك الذهبية أو القطع الذهبية ذات عيار 24 قيراطاً.

لا يمكن استبدال قيمة الخصم نقداً، كلياً أو جزئياً.

يجب أن يتم تطبيق الخصم على فاتورة شراء واحدة للقطع الذهبية أو الألباسية.

يحق للعميل الاستفادة من هذا العرض أو أي عرض ترويجي آخر متاح لدى المتجر، على أن يتم تطبيق العرض الذي يمنح أعلى قيمة خصم.

يسري العرض خلال الفترة من 16 يونيو 2026 وحتى 16 ديسمبر 2026.

1 Payment must be made with an eligible Commercial Bank Credit Card.

2 The offer is available to all Commercial Bank Credit Cardholders.

3 The customer must request the discount from the company staff before making payment.

4 The discount is applicable to in-store transactions only.

5 The discount is non-transferable.

6 The discount is not applicable in conjunction with any other promotion or during seasonal holidays (Qatar National Day, Qatar Sports Day, Eid Al Fitr, Eid Al Adha, and New Year's Eve).

7 No minimum spend is required.

8 The offer is not applicable on the purchase of Gold Coins/Gold Bars and 24K Jewellery.

9 The offer cannot be redeemed in cash or any part thereof.

10 The offer should be availed against a single invoice for Gold Jewellery or Diamond Jewellery Purchase.

11 Customers can choose to avail the said offer or the in-store promotion, whichever is higher.

12 This offer is valid from 16 June 2026 till 16 December 2026.